
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 23. april 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 218
Idet en deputation fra Rubtec A/S under et foretræde i Forsvarsudvalget op-
lyste, at der gennem ca. 10 år har ligget en rammeaftale mellem Forsvarets
Materiel Tjeneste og Rubtec A/S klar til underskrift, men at FMT løbende har
udskudt at underskrive aftalen, bedes ministeren forklare, hvordan der kan gå
så lang tid, uden at FMT afklarer, om de vil underskrive aftalen eller ej.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Poulsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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